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Zápis 
z jednání kolegia děkana konaného dne 8. února 2010 

 
Přítomni:   doc. MgA. Zbyněk Srba, Ph.D., prof. PhDr. Silva Macková, prof. PhDr. Josef Kovalčuk,
         MgA. Blanka Chládková, MgA. Ondřej Vodička, Ing. Ivana Oulehlová, Mgr. Petra

Kaderková,  BcA. Jitka Honsová, Jiří Matoušek 
Omluvena: Věra Kadlecová 

 
I. Chod fakulty: 

 děkan informoval o multižánrové a multioborové podobě festivalu Zlomvaz (Praha, uskuteční 
se v termínu 18. – 23. května 2010), jehož součástí bude současně i kolokvium na teoretické 
pedagogické otázky – informace bude tlumočena na poradě pedagogů; 

 tajemník informoval, že vypršela platnost smlouvy mezi JAMU a AMU a při jejím obnovení 
je možnost ji i aktualizovat. KD podpořilo opětovné uzavření smlouvy a souhlasí s přesným 
zněním jako předchozí smlouva; 

 KD doporučilo prodloužit pracovní smlouvu Mgr. Veronice Rodriguezové, vyučující ateliéru 
DaV (zástup za MD MgA. E. Kadlecové), a to do 30. června 2012; 

 KD odsouhlasilo výši honoráře ve výši 6.000,- Kč pro každého ze tří lektorů dílny 
„Legrando“, která proběhne pro ateliér DaV v tomto týdnu; 

 proděkan Kovalčuk inicioval schůzku týkající se koordinace prostor pro realizaci tří dílen 
světelného designu – uskuteční se během měsíce března 2010; 

 KD odsouhlasilo vydat sborník textů Salonu původní tvorby 2010 pouze interně a před 
samotnou akcí. Přípravou všech textů bude pověřena Tereza Hladká (II. roč. Bc., DM). Tisk 
brožury zajistí MgA. Tereza Čechová na podatelně DIFA. 

 
II. Oddělení vnějších vztahů: 

 BcA. Jitka Honsová informovala o úspěšném průběhu závěrečného oponentního řízení 
projektů FRVŠ za rok 2009, které se uskutečnilo v pátek 5. února 2010. Tajemník fakulty 
vyjádřil J. Honsové a všem, kteří se na realizaci projektů FRVŠ v loňském roce podíleli, velké 
poděkování za dobře odvedenou práci; 

 referentka Honsová seznámila KD s připravovanou smlouvou se společností CAT CUT, která 
chce smlouvu rozšířit o požadavek, aby studenti JAMU vystoupili na některé z jimi 
pořádaných akcích. KD souhlasí za předpokladu, že budou předem definovány termíny akcí a 
jejich druh – dojde ke specifikaci požadavků; 

 J. Honsová pozvala členy KD na otevřenou část programu mezinárodní dílny To Culture With 
Love. Management., která se koná na půdě DIFA JAMU v termínu 11. – 14. února 2010; 

 J. Matoušek informoval o podmínkách možné Akademie třetího věku. Na toto téma se 
uskuteční interní porada, kde budou projednány varianty tohoto typu studia; prof. B. Srba 
realizuje tento týden (ve středu 10. února 2010 od 16.00 hod. v místnosti č. 104) přednášku 
pro spolek Vesna, která by mohla být vnímána jako pilotní vyzkoušení možností; 

 J. Matoušek předal informaci o mezinárodním projektu, do kterého byl přizván ateliér VDN. 
Projekt je realizován rakouskou organizací, která chce připravit kurzy pro rakouské neslyšící 
seniory. KD vyzvalo ateliér VDN, aby veškeré poklady k tomuto projektu dodal písemnou 
formou – komunikací byl pověřen J. Matoušek; 

 J. Matoušek také přiblížil průběh příprav na prezentační týden brněnských VŠ v obchodní 
galerii Vaňkovka. KD uvažuje realizovat na této akci světelnou show, na které by se mohli 
podílet i náhodní diváci (nakupující), propojenou s živým vystoupením studentů JAMU. Dále 
by zde mohly DIFA JAMU reprezentovat fotografie z historie festivalu 
SETKÁNÍ/ENCOUNTER. 
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III. Zahraniční oddělení: 
 referentka ZO předala informace o festivalu v Petrohradu, kam je možné zaslat přihlášku 

po uzávěrce, tj. až během měsíce března 2010. Z VŠMU zatím nepřišly žádné zprávy týkající 
se možného prodloužení uzávěrky pro zaslání přihlášek; 

 P. Kaderková informovala o právě skončené interní uzávěrce přihlášek studentů do programu 
Erasmus pro akademický rok 2010/2011. Celkem se přihlásilo 33 studentů (10 pracovní stáže, 
23 studijní pobyty). Po konci KD vybere komise (prof. PhDr. Silva Macková, prof. PhDr. 
Josef Kovalčuk, MgA. Blanka Chládková, Mgr. Petra Kaderková a Ing. Ivana Oulehlová) 
vhodné kandidáty. Výsledky komise budou definitivně schváleny na následujícím KD. 

 
IV. Studijní oddělení: 

 KD schválilo, na  žádost prof. PhDr. Antonína Přidala (vedoucí ateliéru RTDS), počet kreditů 
za předmět cizí jazyk pro II. ročník RTDS - navýšení ze 3 kreditů na 4 kredity; 

 KD se vyjádří k žádosti Martina Chlupa (II. roč. nav. mag., ATD) o rozložení ročníku 
z rodinných důvodů, na příštím KD, kdy budou probírány obdobné žádosti hromadně (termín 
pro podání těchto žádostí je do počátku LS 2009/10, tedy do pondělí 15/2); 

 KD se vyjádří k dopisu prorektora prof. V. Cejpka, kde uvádí následující tři studenty, kteří 
žádají o snížení nebo prominutí poplatku spojeného s prodlouženou dobou studia – jedná se o: 

 Ondřej Jiráček (IV. roč. Mg., ČH); 
 Aleš Pařízek (III. roč. Bc., DaV); 
 Šárka Ziková (III. roč. Bc., DaV); 

 KD souhlasí se žádostí prof. Plešáka, která se týká uzavření dohody o provedení práce s 
Ing. Petrem Procházkou, který se aktivně a intenzivně podílí jako konzultant na vedení 
disertační práce Mgr. Art. Kristíny Letenayové (II. roč. DSP); 

 prof. PhDr. Silva Macková doporučila, aby pedagogové (předsedové přijímacích komisí) 
dodali ještě před zahájením přijímacího řízení vedení fakulty soupis činností, které budou 
předmětem bodového hodnocení  a to včetně počtu bodů za jednotlivé tyto činnosti. Dále pak 
považuje za vhodné, aby vedoucí ateliérů budoucích prvních ročníků seznámili vedení fakulty 
se svými požadavky na prostory a jakým způsobem bude probíhat výuka – kapacitní možnosti 
fakulty jsou již na samé hranici možností. 

 
 
 
zapsala: Mgr. Petra Kaderková     verifikoval: MgA. Ondřej Vodička 


